

2021
Edition



SUPPLY ARRANGEMENT

SYSTÈME D'APPROVISIONNEMENT

SA# E60PQ/140003/065/PQ
Furniture for Work Spaces - Category 6

Nightingale

DESIGNED.
BUILT.
PACKAGED.



FIÈREMENT **CANADIEN**



Since 1928, Nightingale is a leading designer and manufacturer of ergonomic office seating. Located in the heartland of southern Ontario, this almost 100 year old company places great importance on design, the environment, community service and the health and well-being of our customers and employees.

Nightingale has earned a reputation for well-made, durable seating of the finest quality. With its state of the art Innovation Lab and accredited Ergonomic Chair Testing laboratory, Nightingale is able to produce consistently superior seating throughout its 250,000 sq. ft production facility.

Nightingale has been nominated and accepted numerous design awards; holds multiple patents; and is a leader in the industry for quality.

Depuis 1928, Nightingale est un chef de file dans la conception et la fabrication de fauteuils ergonomiques. Située au cœur du sud-est Ontarien, cette compagnie de plus de 85 ans d'existence accorde une grande importance sur le design, l'environnement, le service à la communauté, la santé et le bien-être de ses clients et employé(e)s.

Nightingale s'est taillé une réputation de première qualité dans la fabrication et la durabilité de ses produits. Doté d'un centre de Recherche et Design moderne ainsi que d'un laboratoire d'essai accrédité, Nightingale est en mesure de produire des fauteuils de qualité supérieure dans son usine de fabrication de 250,000 pieds carrés.

Banquette

Trullo | 3001
Individual



Trullo | 3002
Two Seater



Trullo | 3003
Three Seater

Individual Private Lounge Chairs

Trullo | 3001
Individual

Lounge Chairs

Stratford | 2001
With Armrest



Emily | 611
Without Armrest

Sofas

Danforth II | 1222
Two Seater



Danforth II | 1223
Three Seater

Tablet Chairs

NXO | 6401UF-ATR
With Armrest - Right



NXO | 6401UF-ATL
With Armrest - Left



NXO | 6401UF
Without Armrest

Upholstered Ottoman

Stephanie | 1400
Medium Square

Bar Stools

Butterfly | 810UFST
Bar Height



Butterfly | 810
Bar Height



Butterfly | 809UFST
Bar Height



Butterfly | 809
Bar Height



Butterfly | 811
Counter Height



Butterfly | 808
Counter Height

**Upholstered Stool
with Casters**

Stool | 1000RLC
Round

**Upholstered Stool
without Casters**

Stool | 1000GL
Round

Kitchenette Chairs

Butterfly | 808UFST
Counter Height



Butterfly | 811UFST
Counter Height

SUPPLY ARRANGEMENT

April 24, 2019—April 23, 2029

SA#: EP06PQ/140003/065/PQ

**CALL UPS AGAINST THIS
SUPPLY ARRANGEMENT
MUST BE ISSUED TO****NIGHTINGALE CORPORATION**

2301 Dixie Road
Mississauga, ON L4Y 1Z9
nightingalechairs.com

EGON SZENTTAMASY

Vice-President of Commercial Sales
egon@nightingalechairs.com
(905) 896-3434 x 239

Toll Free: 1 (800) 363-8954

Toll Free Fax: 1 (800) 637-6784

Visa & Mastercard orders are accepted.

**PRODUCT INFO AND
ORDERING TERMS**

The fabric for all products is Grade 1. Fabric & Vinyl listed on our website at www.nightingalechairs.com/textiles

The federal government uses a specific Purchase Order form to place orders under the Supply Arrangement. The Purchase Order made out to Nightingale Corp. must show the chair model number, fabric colour selected, price, freight charge and the installation charge as separate line items.

Freight delivery charges are based on being prepaid and charge and are to be listed as a separate line item on the purchase order.

Installation charges are to be quoted on an order by order basis and listed as a separate line item on the purchase order.

Nightingale will produce, ship and invoice for the goods, freight and installation charges, carry the receivable, and collect payment.

Delivery is stated as three (3) weeks after receipt of order, and installation will be carried out during normal working hours, eg. 9:00 A.M. to 5:00 P.M., Monday through Friday.

SUPPLY ARRANGEMENT

April 24, 2019—April 23, 2029
SA#: EP06PQ/140003/065/PQ

**LES DEMANDES D'INFORMATION
CONCERNANT LE SA DOIVENT
ÊTRE ADRESSÉES A****NIGHTINGALE CORPORATION**

2301 Dixie Road
Mississauga, ON L4Y 1Z9
nightingalechairs.com

EGON SZENTTAMASY

Vice-President of Commercial Sales
egon@nightingalechairs.com
(905) 896-3434 x 239

Téléphone sans frais: 1 (800) 363-8954
Télécopieur sans frais: 1 (800) 637-6784

Nous acceptons les commandes payées par carte Visa et Mastercard.

**INFORMATION SUR LE PRODUIT ET
CONDITIONS D'ACHAT**

Le tissu pour tous les produits est en grade 1.

Retrouvez nos tissus et vinyles au www.nightingalechairs.com/textiles

Le gouvernement fédéral utilise un formulaire de bon d'achat spécial pour placer une commande sous le SA. Le bon d'achat est émis au nom de Nightingale Corp. en y indiquant le numéro de modèle de la chaise et la couleur du tissu. Les frais de transport et les frais d'installation devront être listés sur une ligne séparée.

Les frais de livraison sont prépayés et chargés et doivent être identifiés sur une ligne séparée sur le bon d'achat.

Les frais d'installation doivent être soumissionnés pour chacune des commandes et doivent être identifiés sur une ligne séparée sur le bon d'achat.

Nightingale produira, expédiera et facturera les biens, incluant le transport et les frais d'installation, supportera les recevables et collectera le paiement.

Le délai de livraison est de trois (3) semaines suite à la réception de la commande et l'installation s'effectuera durant les heures normales de travail soit de 9h00 à 17h00, du lundi au vendredi.

Banquette



TRULLO 3001-DT-EL, 3002-DT-EL
BANQUETTE



STRATFORD 2000, 2011
LOUNGE

Lounge



EMILY 611
LOUNGE



DANFORTH II 1223-CH, 1222-CH
SOFA

Tablet Chairs



NXO 6401-TC
TABLET CHAIRS



BUTTERFLY 810-UFST
BAR STOOLS

Nightingale only upholsters with top quality materials. Grade 1 fabrics & vinyls listed online.

Nightingale has made every effort to represent the colours and textures of these textiles, vinyls and leathers as accurately as possible. However, we cannot guarantee 100% accuracy, due to variations that occur in the printing process.

Nightingale recommends ordering product samples before final purchase to get a more accurate representation of colour. However due to slight variations in dye lots, there can be slight colour variations to received product.

The enclosed textile collection is current and accurate at the time of printing, however the availability of patterns and colours listed may change without notice. Nightingale does not guarantee textile availability.

Please refer to our website www.nightingalechairs.com/textiles for the most current offerings and textile price grades.

Nightingale utilise seulement des matériaux de qualité supérieure pour le rembourrage.
Retrouvez nos tissus et vinyles en grade 1 au www.nightingalechairs.com/textiles

Nightingale a déployé tous les efforts pour représenter les couleurs et les textures de ces tissus, les vinyles et les cuirs le plus fidèlement possible. Toutefois, nous ne pouvons garantir la précision à 100% en raison des variations occasionnées par le processus d'imprimerie.

Nightingale recommande de se procurer un échantillon avant la commande finale afin d'obtenir avec exactitude la bonne couleur. Toutefois en raison des légères variations de teinture, il peut y avoir une légère variation dans la couleur dans le produit reçu.

La collection ci-jointe est actuelle et précise au moment de l'impression, toutefois la disponibilité des patrons et couleurs listés peuvent changer sans préavis.

Veuillez-vous référer à notre site internet www.nightingalechairs.com/textiles pour les plus récents grades de tissu.

NIGHTINGALE CORPORATION

2301 Dixie Road
Mississauga, ON L4Y 1Z9
nightingalechairs.com



EGON SZENTTAMASY

Vice-President of Commercial Sales
egon@nightingalechairs.com
(905) 896-3434 x 239

Toll Free: 1 (800) 363-8954
Toll Free Fax: 1 (800) 637-6784



Made in a 100% waste free manufacturing facility.

ISO 14001 & ISO 9001 CERTIFIED
TB117-2013 COMPLIANT